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  IBK Östhammar ledarmöte 
11 december 2023 
Lokal: Lindgrens Bil. 

 
 
 
Deltagare:  Klas Persson (ordförande), Susanne Jansson (vice ordförande & hallansvarig), 

Tobias Mattsson (styrelsen & F-09/10), Camilla Rickardsson (styrelsen), Anna 
Högström (styrelsen & U-laget), Fritz Jansson Ahlund (styrelsen), Jens Eriksson 
(styrelsen & P-14/15), Benny Wahlqvist (A-lag Damer), Roger Sjölander (P-
14/15), Henrik Sundell (P-16/17), Aron Käll (P-09/10 & F-11/12), Daniel 
Gustafsson (P-09/10), Emma Eriksson (F-15/16), Kristina Eriksson (F-13/14), 
Jakob Landberg (P-12/13), Ludwig Englund (A-lag Herrar), Tobias Jansson (U-
lag) 

 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas Persson förklarade ledarmötet öppnat. 
Till sekreterare valdes Tobias Mattsson 
Till justerare valdes Charlotte Sjölander och Jens Eriksson 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Föregående protokoll 
Föregående ledarmötesprotokollet har inte hunnit bli fastställt men det fanns inga utestående 
frågor från förra ledarmötet.  
 

4. Försäljning 
Utlämningen av det sålda pappret har skett i två omgångar men det är fortfarande en del 
som inte har hämtat ut. Fritz jagar på för att få allt utlevererat.  
 
Vi sålde ungefär 1200 balar toapapper. 
Förtjänst till föreningen kommer bli 70000-80000 kr. 
Bra jobbat alla! 

5. Utbildning 
Innebandyförbundet kommer arrangera en utbildning/föreläsning i kost, näring och träning. 
Den kommer arrangeras i Östhammar 15 jan kl 18:00 i Storbrunn. Man anmäler sig via QR-
kod och det kommer rulla information om detta på kommunens skärmar (det finns en sådan 
TV i entrén i Frösåkershallen). 

Jens har frågat innebandyförbundet om de hjälpa ordna målvaktsutbildning i Östhammar åt 
föreningen men inte fått någon respons. Ett alternativ är att försöka få en före detta aktiv 
målvakt som bor i Östhammar och be han/hon arrangera utbildning åt de yngre målvakterna i 
föreningen. 
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6. Hallen 
Lagen måste informera Susanne vilka träningstider under jul- och nyårshelgen som ska 
bokas av.  
 
Föreningen kommer köpa in en ny dator till sekretariatet som kommer ha en 
föreningsinloggning till IBIS så alla lag kan göra direktrapportering i IBIS vid matcher. 
 
Låset till sekretariat-skåpet är utbytt mot kodlås. 
 
Det är viktigt att alla olika nycklar lämnas i hörnskåpet (första skåpet vid prisskåpet) 
 
Kommunen har informerat IBK att nödutgången (glasdörr) bakom läktaren på kortsidan 
längst bort från entrén ska vara låst. 
 

7. Julavslutning 
Förra året arrangerade föreningen en julturnering 27 december. Ledarna är positiva till att vi 
kopierar konceptet och några ledare anmälda sig frivilliga att hjälpa till. 
 
Föreningen kommer därmed arrangera en julavslutning/julbandyturnering 27 december även 
detta år. Mer info skickas ut som en nyhet på Laget.se 
 

8. Supportrar 
Ordförande Klas informerade ledarna om incidenten kring supporterklubben och hur det 
hanterades. Alla ledare i föreningen förväntas agera på eventuella negativa beteenden från 
spelare, supportrar och föräldrar. Målsättningen är att knyta supporterklubben närmare 
föreningen.  
 

9. Nya lag och nya spelare 
P-16/17 startades upp som ett nytt lag och ledare har fått en fråga från en förälder om deras 
dotter född 2017 kan spela i pojklagen. 
 
Föreningen vill att vi håller oss till de åldrar och kön som lagnamnet anger såvida det inte 
finns särskilda skäl. Planen är att starta upp ett nytt pojklag ena året och nytt flicklag andra 
året. Säsongen 2024/2025 är avsikten att starta upp ett F-17/18 lag. 
 
Det blev diskussion om nya spelare och hur föreningen ser till att nya spelare ansluter till 
laget sent på säsongen och hur man ska slussa in nya spelare som börjar med innebandy 
när de är lite äldre (mellanstadiet eller högstadiet). 
 
Önskemålet är att nya spelare ansluter till laget innan seriematcherna börjar och helst inte en 
bit in på säsongen. Vi ska undvika att säga nej till nya spelare som önskar börja med 
innebandy, oavsett om de ansluter sent till laget eller inte. 
 
Ledarmötet diskuterande vidare och de flesta tyckte att vi ska kräva minst 10 träningar innan 
man får spela match, oavsett talangnivå.  
 
Sekreterare Tobias kollar om vi kan uppdatera en av föreningens policys med detta eller om 
vi behöver skapa en ny policy. 
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10. Medlemsavgifter 
De flesta lag har någon eller några som inte har betalat medlemsavgiften. Ledare uppmanas 
hålla koll på Laget.se appen och menyn Medlemsavgifter för att hålla koll vilka som inte har 
betalat och påminna föräldrarna. 
 
Finns det särskilda skäl kan man ansöka om pengar från RF SISU och initiativet Alla ska ha 
råd: 
https://www.rfsisu.se/distrikt/uppland/bidrag-och-stod/ekonomiskt-stod/allaskaharad 
 

11. Laget runt 
Respektive lag gick igenom vad som händer i lagen och dom är peppade och det går både 
upp och ner för lagen. Det är häftigt att föreningen har tre olika seniorlag, ett flertal 
ungdomslag och yngre lag som spelar poolspel. Det ska vi värna! 
 

12. Nästa ledarmöte 
29 januari kl 18:00. 
Plats Lindgrens bil. 
 

13. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
Vid protokollet 
______________________ 
Tobias Mattsson 
Signeras med BankID 
 
Justeras   Justeras 
_________________  __________________ 
Charlotte Sjölander  Jens Eriksson  
Signeras med BankID  Signeras med BankID 
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